
 

 

 

 

Motie 
 

Onderwerp: Versnelde aanleg spitsstroken A2 Weert-Eindhoven 
  
 

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 12 juli 2017, 
 
 

Overwegende dat: 
 

• gebleken is dat de verbreding van de A2 tussen Weert en Eindhoven voorlopig geen 
doorgang vindt, omdat deze landelijk kennelijk geen prioriteit heeft, 

 
 

Draagt het college op om: 
• Een actief lobbytraject in te zetten in samenwerking met de omliggende gemeenten in 

de Keyport-regio, de Provincie Limburg en de Provincie Noord-Brabant om alsnog zo 
snel mogelijk te starten met de aanleg van spitsstroken op de A2 tussen Weert en 
Eindhoven; 

 
en gaat over tot de orde van de dag, 
 
 

Alle fracties. 
 
 
 
 
 
 
 

 


